
 
 

 
 

NAGOVOR PREDSEDNIKA SLS OB REFERENDUMU O 
ARBITRAŽNEM SPORAZUMU 
Video posnetek predsednikovega nagovora si lahko ogledate s klikom na naslednjo povezavo. 

http://www.youtube.com/watch?v=9itY3pGLkMc&feature=player_embedded
http://www.youtube.com/watch?v=9itY3pGLkMc&feature=player_embedded
http://www.youtube.com/watch?v=9itY3pGLkMc


 

NAPOVEDNIK DOGODKOV OD 25. MAJA DO 31. MAJA 
2010 
Torek, 25. maj 2010: 

 ob 15.30 uri bo poslanec SLS Franc Pukšič obiskal informativno stojnico SLS PROTI arbitražnemu 
sporazumu v Kočevju na mestni ploščadi 

 ob 18. uri seja SNZ pri MO SLS Ljubljana v prostorih Glavnega tajništva SLS v Ljubljani 
 
Sreda, 26. maj 2010: 

 ob 7.45 uri 6. nujna seja Komisije DZ RS za narodni skupnosti, katere član je namestnik vodje PS SLS mag. 
Radovan Žerjav 

 ob 8. uri 15. nujna seja Odbora DZ RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katerega člana sta 
poslanca SLS Franc Bogovič in Franc Pukšič  

 ob 9. uri nadaljevanje 24. izredne seje Državnega zbora RS 
 ob 10. uri 28. seja Interesne skupine DS RS kmetov, obrtnikov in samostojnih poklicev, katere člana sta 

državna svetnika SLS Peter Vrisk in Cvetko Zupančič 
 ob 11. uri 3. seja Komisije DS RS za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, katere predsednik je državni svetnik 

SLS Cvetko Zupančič in člana državna svetnika SLS Jože Slivšek in Peter Vrisk   
 ob 14. uri 50. seja Komisije DS RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katere predsednik je državni 

svetnik SLS Darko Fras in član državni svetnik SLS Cvetko Zupančič  
 ob 16. uri 7. seja Interesne skupine DS RS lokalnih interesov, katere člani so državni svetniki SLS Darko 

Fras, Vincenc Otoničar in Jože Slivšek 
 ob 19. uri seja RO SLS Kras v sejni sobi ELES Elektro Slovenije, Divača 

 
Četrtek, 27. maj 2010: 

 ob 8.30 uri 13. redna seja Odbora DZ RS za obrambo, katerega član je poslanec SLS Gvido Kres 
 ob 9. uri 10. redna seja Preiskovalna komisija DZ RS za ugotavljanje politične odgovornosti nosilcev javnih 

funkcij zaradi suma, da so bili vpleteni v financiranje spornih menedžerskih prevzemov gospodarskih družb 
Istrabenz, holdinška družba, d. d. in Pivovarna Laško, d. d., katere član je poslanec SLS Gvido Kres 

 ob 12. uri 19. redna seja Odbora DZ RS za notranjo politiko, javno upravo in pravosodje, katerega član je 
poslanec SLS Gvido Kres 

 
Petek, 28. maj 2010: 

 ob 10. uri 59. redna seja Odbora DZ RS za zadeve Evropske unije, katerega član je vodja PS SLS Jakob 
Presečnik  

 ob 16.30 omizje o arbitražnem sporazumu v organizaciji MO SLS Koper 
 ob 19.30 volilni občni zbor OO SLS Zagorje v Gostišču Kum v Zagorju 

 
Sobota, 29. maj 2010: 

 ob 8. uri odprtje informativne stojnice SLS PROTI arbitražnemu sporazumu v Postojni 

http://www.youtube.com/watch?v=9itY3pGLkMc�


 ob 8. uri odprtje informativne stojnice SLS PROTI arbitražnemu sporazumu v Kopru, na katerem bo prisotna 
tudi podpredsednica SLS in predsednica MO SLS Koper 

 ob 9. uri odprtje informativne stojnice SLS PROTI arbitražnemu sporazumu v Kranju na Glavnem trgu 
 
Nedelja, 30. maj 2010: 

 ob 8. uri odprtje informativne stojnice SLS PROTI arbitražnemu sporazumu na Vranskem 
 
Ponedeljek, 31. maj 2010: 

 ob 15. uri odprtje informativne stojnice SLS PROTI arbitražnemu sporazumu v Škocjan, na katerem bo 
prisoten tudi poslanec in podpredsednik SLS Franc Bogovič 

SLS O NOTRANJE- IN ZUNANJEPOLITIČNIH TEMAH 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: SPOŠTOVANI PREMIER BORUT PAHOR, RAVNO TO JE 
NAJVEČJI PROBLEM VITALNEGA POMENA, KER STE IZPOGAJALI SAMO »STIK«, NE PA »TERITORIALNI STIK« 

Izpogajati nekakšen stik, ki ni teritorialni, 
je neuspeh. 

Ljubljana, 24. maj 2010 – »Današnja 
izjava predsednika Vlade RS Boruta 
Pahorja, v kateri trdi: "… da je Slovenija 
izpogajala nekaj, kar je zanjo vitalnega 
pomena, to pa je stik z mednarodnimi 
vodami. In to smo izpogajali … (vir: STA)," 
je povsem zavajajoča, zato terja takojšen 
odziv«, v odzivu pravi predsednik SLS 
mag. Radovan Žerjav. Po njegovem 
prepričanju, gre za popolno zavajanje, da 
je za Slovenijo vitalnega pomena »stik« 
oz. »stik z mednarodnimi vodami«, kajti ta 
»stik«, kot ga opredeljuje arbitražni 
sporazum o meji s Hrvaško, je lahko 
kakršenkoli in verjetno zgolj prek 
hrvaških teritorialnih voda, to pa nikoli in 
nikdar ni vitalni interes Slovenije. ...več 

 

PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: MINISTER ŽBOGAR ŠE VEDNO MOLČI O TEM, ZAKAJ NJEGOVA 
DIPLOMACIJA V ARBITRAŽNEM SPORAZUMU NI DOSEGLA OPREDELITVE »TERITORIALNI STIK« 
Vlada RS ne govori in ne piše - po principu 
»Zamolčano ni ne pisano in ne brano!«: 
Vlada RS z arbitražnim sporazumom 
popolnoma ignorira mnenje Ustavnega 
sodišča RS, ki je v celoti zavezujoče. 

Ljubljana, 24. maj 2010 – Minister za 
zunanje zadeve RS Samuel Žbogar še 
vedno, tudi na sinočnjem TV soočenju, ne 
zna odgovoriti na eksplicitno vprašanje in 
ključno vprašanje arbitražnega 
sporazuma o meji s Hrvaško, ali »nam 
torej sporazum zagotovo prinaša 
teritorialni stik z odprtim morjem?« Ker je 
minister na to vprašanje odgovoril zgolj z 
odgovorom: »Ta sporazum zagotovo 
prinaša stik z odprtim morjem,« sledi 
logično sklepanje, da arbitražni sporazum 
nikakor ne prinaša teritorialnega stika 
Slovenije z mednarodnimi vodami. Zgolj 
nekakšen »stik«, ki ni »teritorialni stik«, pa 
ni nikakršno zagotovilo, da bo Slovenija 
ohranila sedanje slovenske teritorialne 
vode, ki jih ima tako po Ustavi RS in Temeljni ustanovni listini (TUL), in kar je v svojem mnenju nedoumno povedalo 
tudi Ustavno sodišče RS. ...več 
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KAMPANJA SLS PROTI ARBITRAŽNEMU SPORAZUMU DANES V VEČ SLOVENSKIH KRAJIH 
 

  

 

Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav: Ozemlje na levem bregu Mure pri Hotizi mora ostati slovensko. 

Murska Sobota, Nova Gorica, Zagorje, Duplek, 22. maj 2010 – Danes so predstavniki vodstva SLS in Poslanske 
skupine SLS predstavljali argumente SLS proti arbitražnemu sporazumu o meji s Hrvaško v več slovenskih krajih. 
Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav se je udeležil odprtja informativne stojnice SLS v svoji domači pokrajini. V 
Murski Soboti je med drugim izpostavil  problematiko okoli 800 hektarov ozemlja na levem bregu Mure pri Hotizi, ki 
je pod Hrvaškim katastrom, čeprav je cca. 90 odstotkov tega ozemlja v lasti Prekmurcev. »Glede na to, da bi se 
slovensko-hrvaška meja z arbitražnim sporazumom določala izključno po načelih mednarodnega prava, bi rezultat 
arbitražnega sporazuma zelo verjetno vodil v izgubo tega nesporno slovenskega ozemlja«, je dejal mag. Žerjav ob 
hkratnem opozorilu, da z arbitražnim sporazumom Slovenci tvegamo izgubo tudi teritorialnega stika Slovenije z 
odprtim morjem. »Kajti arbitražni sporazum ne govori o tem, da mora arbitraža določiti »teritorialni stik«, ampak zgolj 
»stik«, je dejal mag. Žerjav. Ne-opredelitev »teritorialnega stika« v arbitražnem sporazumu pa je po njegovem največji 
problem, saj tako ni z ničemer zagotovljeno, da bo Slovenija do mednarodnih voda v prihodnosti dostopala prek svojih 
slovenskih teritorialnih voda. ...več 

 
ZAGOVORNIKI ARBITRAŽNEGA SPORAZUMA BREZ DOMOLJUBNIH ČUSTEV IN DRŽAVNIŠKE 
ODGOVORNOSTI TVEGAJO IZGUBO DELOV OZEMLJA, MORJA IN VODIJO DRŽAVO V NEUSTAVNO STANJE 
Prav bi bilo, da se predsednik države dr. Danilo Türk kot predsednik vseh državljanov izogne vrednostnim sodbam o 
tistih, ki nasprotujejo arbitražnemu sporazumu o meji s Hrvaško. 

Ljubljana, 21. maj 2010 – SLS zavrača trditev predsednika republike dr. Danila Türka, češ da arbitražni sporazum o 
meji s Hrvaško utrjuje status Slovenije kot pomorske države. To je po prepričanju SLS popolna neresnica, saj Slovenija 
danes ta status ima, rezultat  uveljavitve arbitražnega sporazuma pa bo zelo verjetno pomenil izgubo tega statusa - 
izgubo teritorialnega stika Slovenije z mednarodnimi vodami. Prav je, da slovenski javnosti predsednik dr. Türk takoj 
podrobneje pojasni to svojo izjavo in odgovori na vprašanje: »Na katerih argumentih temelji njegova izjava, če ima 
Slovenija danes katastrsko morje do točke T 5, in če vemo, da danes del tega katastrskega morja nezakonito zaseda 
hrvaška oblast?« Brez dodatnih pojasnil predsednika države bo SLS takšno trditev razumela kot grobo zavajanje 
javnosti. Kajti SLS nikakor ne pristaja na tezo, da lahko z arbitražnim sporazumom zgolj malo izboljšamo sedanje 
stanje – torej stanje, kjer Hrvaška nezakonito zaseda nesporno slovensko ozemlje in morje, stališče SLS je, da 
Slovenija ohrani ozemeljsko stanje z dne osamosvojitve. Stanje z dne osamosvojitve je stanje, o čemer se Slovenija 
nikakor ne more pogajati in o čemer ne more odločati nobeno mednarodno pravosodno ali politično telo. ...več 

PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: »NE NEKAKŠEN STIK, SAMO USTREZNA DOLOČITEV MEJE NAM 
LAHKO ZAGOTOVI OHRANITEV IZHODA V MEDNARODNE VODE!« 
Odziv na izjavo Milana Kučana: SLS nasprotuje arbitražnemu sporazumu, ker je škodljiv in ogroža ustavno – 

teritorialni temelj slovenske državnosti ne pa, ker ga je predlagala sedanja vlada. 

Ljubljana, 20. maj 2010 – Slovenska ljudska stranka je podprla zahtevo za sklic izredne 
seje Državnega zbora RS na temo arbitražnega sporazuma o meji z Republiko Hrvaško. 
Kot je povedal predsednik SLS mag. Radovan Žerjav SLS nikakor ni zadovoljna z odgovori 
predsednika Vlade RS Boruta Pahorja na zastavljena poslanska vprašanja z zadnje seje 
Državnega zbora RS. »Odgovori premierja Pahorja na naše pomisleke so bili pavšalni in 
površni, predvsem pa polni parol, ki jih poslušamo že od samega začetka,« je razočaran 
predsednik SLS mag. Radovan Žerjav. V SLS so namreč spraševali, o kakšnih nevarnostih 
in nepredvidljivih posledicah za Slovenijo je govoril premier Borut Pahor, v kolikor se 
arbitražni sporazum na referendumu zavrne. »Povsem jasno je namreč treba povedati 
Slovenkam in Slovencem, da v primeru zavrnitve arbitražnega sporazuma ni nobene 
nevarnosti in nobenih nepredvidljivih okoliščin. Veliko večja nevarnost za slovenski narod 
se skriva v sprejetju arbitražnega sporazuma in njegovih negotovih posledicah, ki prav 
lahko povzročijo veliko škodo Sloveniji,« je prepričan mag. Žerjav. Ob tem je še poudaril, da 
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bomo, kot trenutno kaže, Slovenci v primeru sprejetja arbitražnega sporazuma še leta in leta, celo desetletja ostali 
razdvojeni. V primeru zavrnitve pa si bomo lahko vzeli čas in našli skupno rešitev, ki bo najugodnejša za celotni narod 
in ne samo zadovoljiva za nekatere posameznike. ...več 

 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: SLOVENIJA SEDAJ IMA PROST DOSTOP DO ODPRTEGA MORJA 
– Z ARBITRAŽO GA LAHKO IZGUBI 
Ljubljana, 19. maj 2010 – Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav nedavne izjave nekaterih pomembnih politikov in 
nekdanjega ustavnega sodnika, v katerih trdijo, da Slovenija tudi zdaj nima prostega dostopa do odprtega morja, 
ocenjuje kot neresne in žaljive do Slovenije. »V SLS protestiramo zaradi takih izjav, še posebej, če jih izrečejo 
pomembni politiki, ki bi morali vedeti, kje država izvaja svojo suverenost. S tem se namreč neposredno zanika 
mnenje Ustavnega sodišča RS, ki je v 4. točki svojega mnenja o skladnosti Arbitražnega sporazuma z Ustavo RS 
potrdilo, da je po TUL meja med Republiko Slovenijo in Republiko Hrvaško »po črti, do katere je Republika Slovenija 
pred osamosvojitvijo izvrševala dejansko oblast do odprtega morja«,« poudarja predsednik SLS mag. Radovan Žerjav. 
Ob tem še opozori: »Ustavno sodišče RS je edino pooblaščeno in pristojno presojati o ustavnosti posameznega zakona 
ali drugega akta in nesprejemljivo je, da se ruši temelje pravnega reda in poskuša vzeti avtoriteto Ustavnemu sodišču 
RS s tem, ko se neposredno zanika nedvoumno zapisane ugotovitve Ustavnega sodišča RS.« ...več 

POSLANEC SLS FRANC PUKŠIČ: INŠPEKTORAT MNZ PO ENEM TEDNU ŠE VEDNO MOLČI GLEDE VLADNEGA 
KRŠENJA ZAKONA O REFERENDUMSKI KAMPANJI 
Ljubljana, 18. maj 2010 – Poslanec SLS Franc Pukšič je danes na skupni novinarski 
konferenci SLS, SDS, SNS in NSi, poudaril, da je sam že pred enim tednom, torej 11. 
maja, prijavil Vlado RS zaradi kršenja Zakona o referendumski kampanji inšpektoratu 
notranjega ministrstva, pa se od takrat ni zgodilo še prav nič. »Še več, Vlada RS nadaljuje 
z agitiranjem tako na svojih uradnih spletnih straneh kot tudi na socialnih spletnih 
omrežjih, kot je na primer Twitter,« opozarja Pukšič in dodaja »Očitno se je predsednik 
Vlade RS Borut Pahor odločil, da bo dopustil tako oglaševanje kot agitiranje in pozivanje 
volivcev k eni izmed odločitev na junijskem referendumu. Kot predsednik vlade, ki naj bi 
bila vlada vseh slovenskih državljank in državljanov, bi moral objaviti tudi opozicijske 
argumente priti arbitražnemu sporazumu.« 
Stranke SLS, SDS, SNS in NSi so sicer danes vložile še skupno prijavo inšpektoratu 
Ministrstva za notranje zadeve RS, v kateri prijavljajo Vlado RS zaradi kršenja zakonodaje 
o kampanjah, saj se ta ni prijavila kot organizator kampanje, a je na njenih spletnih 
straneh povsem očitno, da spodbuja volivce k eni izmed možnosti glasovanja na 
referendumu 6. junija. 

 
SLS: UGOTOVITVE URADA ZA PREPREČEVANJE KORUPCIJE POTRDILE MNOGA OPOZORILA SLS V ZADEVI 
SPORNE VRNITVE DVEH BULMASTIFOV. 
Odprto vprašanje ostajajo domnevne nezakonitosti in korupcija v primeru odločitve Upravnega sodišča RS, ki je sodbo 
izdalo na osnovi napačnega zakona in tako (namenoma?) kršilo načelo zakonitosti. 

Ljubljana, 21. maj 2010 – Komisija za preprečevanje korupcije je danes v primeru vrnitve dveh bulmastifov pritrdila 
mnogim v poletju 2009 podanim javnim in pisnim opozorilom SLS, da je pri vrnitvi bulmastifov lastniku dejansko 
prišlo do niza usklajenih nepravilnosti, nezakonitosti oz. da nekatera ravnanja pristojnih uradnih oseb ustrezajo 
definiciji korupcije. SLS te ugotovitve Komisije za preprečevanje korupcije pozdravlja, a obžaluje, da se pristojni organi 
niso odzvali že lani, ko je SLS na to opozarjala, saj bi s hitrim in tedaj pravočasnim odzivom lani poleti morda še lahko 
preprečili tragedijo februarja letos. SLS izraža pričakovanje, da bo Komisija za preprečevanje korupcije ali drug 
pristojen neodvisni organ preveril tudi vse okoliščine sporne oz. nezakonito odločbe Upravnega sodišča RS, v kateri je 
bil sodnik poročevalec Boštjan Zalar, in pričakuje, da to ne bo Ministrstvo za pravosodje RS, ki ga vodi brat 
omenjenega sodnika. ...več 

NOVA GENERACIJA SLS: VLADA RS ŠTUDENTOM NE PRIZNAVA STATUSA, KI SI GA V FAZI IZOBRAŽEVANJA 
ZASLUŽIJO KOT NOSILCI SLOVENSKE PRIHODNOSTI 
Vendar, če že Vlada RS pelje državo proti grškemu scenariju, ni nobene potrebe, da temu »zgledu« sledimo tudi na 
ulicah! Zaradi vandalskega obnašanja posameznikov pred parlamentom bo posledice nosila celotna študentska 

populacija! 

Ljubljana, 20. maj 2010 – Tudi podcenjevalni odnos, trmasto vztrajanje pri 
prvotnem predlogu, pomanjkanje volje in posluha za predloge, ki ne prihajajo 
iz vrst koalicije, in podobne napake aktualne Vlade RS so privedle do 
včerajšnjih, celo nasilnih protestov. »V Novi generaciji SLS ostro obsojamo 
uničevanje družbene lastnine in celo ogrožanje človeških življenj ter močno 
obžalujemo, da smo morali včeraj pred slovenskim parlamentom gledati 
takšne prizore. Trdno verjamemo, da se večina študentske populacije zaveda, 
da nasilje problemov ne rešuje, hkrati pa upamo, da bo včerajšnje dogajanje 
tudi skrajen signal vladni koaliciji, da se družbenih problemov ne rešuje brez 
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konstruktivnega dialoga in določenih kompromisov,« je prepričan predsednik NG SLS Bor Zgonc. ...več 

 
SLS: GRANITNE KOCKE NE PRIPOMOREJO K IZBOLJŠANJU POLOŽAJA ŠTUDENTOV 
Poziv Vladi RS h konstruktivnemu dialogu s študenti, kjer naj predvsem poskuša razumeti probleme, s katerimi se bo 
zaradi novega zakona soočil del študentske populacije. 

Ljubljana, 19. maj 2010 – »V SLS odločno obsojamo današnje nasilje, ki je pospremilo študentske demonstracije 
pred Državnim zborom RS, ki še nikoli v zgodovini samostojne Slovenije ni bil tako grobo napaden kot danes,« je 
zaskrbljeno dejal predsednik SLS mag. Radovan Žerjav. Demonstracije so legitimna oblika izražanja mnenj in v SLS 
razumemo ter spoštujemo, da so se študentje z javnim protestom odločili izraziti svoje nestrinjanje s predlogom 
Zakona o malem delu. Vendar, če lahko še nekako opravičimo kakšno razbito jajce z namenom simbolnega prikaza 
nestrinjanja, pa nikakor ni opravičljivo metanje granitnih kock in s tem povzročitve splošne nevarnosti, znatne gmotne 
škode in celo ogrozitve človeških življenj. 
V SLS verjamemo, da se s tem strinja tudi večina študentske populacije, ki se zaveda, da nasilje problemov ne rešuje. 
Po mnenju SLS morajo odgovornost za povzročeno materialno škodo na poslopju Državnega zbora RS prevzeti tudi 
organizatorji današnjega protesta. ...več 

VODJA PS SLS JAKOB 
PRESEČNIK NA 12. KONFERENCI 
VODIJ PS  
Vodja Poslanske skupine SLS Jakob 
Presečnik se je skupaj s poslanskim 
kolegom Brankom Grimsom, 
predstavnikom PS SDS, v Bruslju 
udeležil 12. konference vodij 
poslanskih skupin članic Evropske 
ljudske stranke nacionalnih 
parlamentov in vodstva politične 
skupine Evropske ljudske stranke 
(EPP) v Evropskem parlamentu.  
Glavni temi dvodnevne konference 
sta bili Strategija 2020 Evropske 
unije in implementacija Lizbonske 
pogodbe na področju skupne 
zunanje in varnostne politike EU-ja. 

V okviru razprave o Strategiji 2020 je bilo največ govora o, po mnenju najvišjih predstavnikov EU-ja, uspešnem 
dogovoru (zgodovinskem dejanju) glede finančnih mehanizmov za stabilnost evra ali bolje razumljeno, reševanje 
finančne krize, ki je zajela Grčijo in ki se lahko širi še na druge države.  
Kako veliko pomembnost tej situaciji oziroma rešitvi daje Evropska unija, še posebej članice evro-območja, kaže tudi 
to, da so na konferenci aktivno sodelovali predsednik Evropskega parlamenta Jerzy Buzek, predsednik Evropskega 
sveta Herman Von Rompuy, predsednik Evropske komisije Jose Manuel Barroso in vodja politične skupine EPP v 
Evropskem parlamentu Joseph Daul, ki je med drugim ugotavljal, da bo v Evropi v prihodnje treba več delati in, še 
posebej tisti z visokimi plačami, manj zaslužiti. 

 
SLS O GOSPODARSKIH TEMAH 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: VLADA RS MORA PREDSTAVITI ANALIZE, KAJ BO ZA 
SLOVENSKO GOSPODARSTVO IN DRŽAVLJANE POMENILA 2,851 MILIJARDE EVROV VREDNA SLOVENSKA 
FINANČNA POMOČ ZA FINANČNO STABILIZACIJO 
EVRO-OBMOČJA«. 
Ljubljana, 19. maj 2010 – »Očitno so finančno-
gospodarske razmere v EU veliko slabše, kot se kaže v 
tem trenutku,« včerajšnjo odločitev finančnih ministrov v 
Bruslju komentira predsednik SLS mag. Radovan Žerjav. 
Slovenija se po njegovih besedah še ni opomogla od 
odločitve, da bo država morala z velikim posojilom 
reševati Grčijo, ko se mora že soočati z verjetnimi novimi 
ukrepi finančne pomoči za finančno stabilizacijo evro-
območja. »Ocenjeni delež Slovenije te finančne pomoči v 
višini 2,851 milijarde evrov, skupaj s pomočjo Grčiji do 
3,138 milijarde evrov, je velikanska,« pravi mag. Žerjav 
in izraža zaskrbljenost, kako bo to učinkovalo na 
Slovenijo in njeno gospodarstvo. »Soočamo se z 
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nenehnimi finančnimi dolžnostmi za reševanje finančne stabilnosti predvsem drugih držav in evro-skupine, Vlada RS 
tem zahtevam EU brezkompromisno sledi, med tem ko sama ne pripravi nobenih resnih konkretnih ukrepov, kako bo 
reševala nacionalno ekonomijo in zmanjševala javno-finančni dolg ter tudi nobenih analiz, kaj bo tolikšna finančna 
pomoč pomenila za slovensko gospodarstvo in državljane« opozarja mag. Žerjav. Ob tem dodaja, da Vlada RS izvaja le 
nekakšne »gasilske« ukrepe, med katerimi je zadnji ponovni dvig trošarin. Mag. Žerjav zato od slovenskih kriznih 
ministrov, predvsem pa od ministra Mitje Gasparija in predsednika Vlade RS Boruta Pahorja pričakuje, da bodo 
nemudoma predstavili celovit paket ukrepov, predvsem pa za zmanjševanjem stroškov države. ...več 

 
POSLANEC SLS FRANC BOGOVIČ: PRED ODLOČITVIJO O ŠIRITVI GOLF IGRIŠČA POTREBNA TEMELJITA 

PRESOJA VPLIVOV NA OKOLJE IN SAM KOMPLEKS 
Ljubljana, 18. maj 2010 – Po današnji prekinjeni nujni seji Odbora DZ RS za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano se je predsednik odbora in poslanec SLS Franc Bogovič odzval na 
dogajanje na seji. Seja je bila sicer sklicana na zahtevo PS SLS potem, ko je Borut Pahor 
prejšnji torek ob obisku Kobilarne Lipica izjavil, da bo treba golf igrišče v sklopu tega 
kompleksa širiti. »Nadaljevanje seje je bilo prestavljeno na prihodnjo sredo, po redni seji 
odbora, sklepi, ki so predlagani, pa govorijo predvsem o tem, da je treba umirjeno in trezno 
spregovoriti o takšnem biseru, kot je Lipica. Na koncu koncev pa želimo s sklepi tudi 
omogočiti tako varovanje tega spomenika kot rejsko vzrejo lipicancev in temu primerno 
najti prostor za širitev golf igrišča, če bo to možno. V nasprotnem primeru pa pač tudi ne, 
čemur pritrjujejo številni predstavniki stroke,« je današnjo sejo komentiral Bogovič. Po 
njegovih besedah glede tega ne obstaja soglasje niti v vladi, kar se je jasno pokazalo 
danes na seji, ko je tudi ministrica za kulturo Majda Širca potrdila, da ni jasno, kje v okviru 
kompleksa Kobilarne Lipica naj bi igrišče sploh stalo oz. da se o tem na vladi niti še niso 
podrobneje pogovarjali.  ...več 

 
O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 
NA KONGRESU V LOGATCU ZA NOVO PREDSEDNICO SŽZ PRI SLS IZVOLJENA VESNA STARMAN 
Logatec, 24. maj 2010 – Danes popoldne so na Kongresu Slovenske ženske zveze (SŽZ) pri SLS delegatke izvolile 
novo vodstvo. Predsednica SŽZ pri SLS je tako postala Vesna Starman, sicer predsednica Ženske zveze Slovenske 
Istre, v prejšnjem mandatu pa tudi podpredsednica Sveta SLS. Za podpredsednici sta bili izvoljeni Suzana Vodopivec 
in Vlasta Kuzmički, vodja Programskega sveta SŽZ pri SLS je Olga Franca, sicer podpredsednica SLS.  
Na Kongresu so prisotne članice SŽZ tudi obravnavale in sprejele program dela Slovenske ženske zveze pri SLS za 
naslednje mandatno obdobje, kjer je nekdanja predsednica Nada Skuk poudarila predvsem omogočanje enakih 
možnosti za ženske in moške na vseh področjih, ne samo v politiki. Izpostavila je tudi dejstvo, da mora država voditi 
socialno, družinsko in prebivalstveno politiko in da to ne more biti eno in isto, ter pozvala, da naj si tudi prihodnje 
vodstvo SŽZ pri SLS prizadeva doseči še več na tem področju. ...več 
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SHOD SLOVENCEV OB 20. OBLETNICI PRVIH VEČSTRANKARSKIH VOLITEV V ORGANIZACIJI OBČINSKIH 
ODBOROV SLS, SDS IN NSI 
 

 

V nedeljo, 23. maja 2010 je v Idriji potekala javna prireditev Shod 
Slovencev ob 20. obletnici prvih večstrankarskih volitev v 
organizaciji občinskih odborov SLS, SDS in NSI z Idrijskega ter 
Cerkljanskega.  
 
Na prireditvi so spregovorili: prvi predsednik Demosove vlade po 
prvih večstrankarskih volitvah Lojze Peterle, vsi trije predsedniki 
pomladnih strank – predsednik SDS Janez Janša, predsednica NSI 
Ljudmila Novak, predsednik SLS mag. Radovan Žerjav, nekdanji 
minister za okolje in prostor iz vrst SLS Janez Podobnik in poslanec 
SDS Rado Likar.  
 
Predsednik SLS Radovan Žerjav je na prireditvi v svojem govoru ob 
počastitvi obletnice prvih demokratičnih večstrankarskih volitev 
dejal: »Bili so veliki ljudje, mnogi med njimi so tudi danes med nami 
in lahko se jim samo zahvalimo, da so si takrat upali v tistih časih 
razmišljati o tako revolucionarnih zadevah. Jaz sem vesel, da smo 
danes v samostojni Sloveniji!«. Žerjav se je v svojem nagovoru 
navezal tudi na bližnji referendum o arbitražnem sporazumu o meji 
s Hrvaško, ob čemer je izrazil obžalovanje, da se za celovitost 
Slovenije –- z zavrnitvijo arbitražnega sporazuma - bori le polovica 
Slovencev.  
 
Shod Slovencev, ki je potekal v sončnem vremenu na osrednjem 
Mestnem trgu v Idriji, je obiskalo prek  1000 ljudi.   
 

 

SLS O NAJ SLOVENCIH TEDNA 
VESNA STARMAN 
Vesna Starman je bila včeraj popoldne izvoljena za novo 
predsednico Slovenske ženske zveze pri SLS. Ni novinka v 
političnih vodah, saj je bila v prejšnjem mandatu podpredsednica 
Sveta SLS, sicer pa je predsednica Ženske zveze Slovenske Istre. 
Nova predsednica SŽZ pri SLS, ki bo v ponedeljek praznovala 
svoj 39. rojstni dan, je sicer mama štirih otrok, zaradi katerih se 
tudi čuti odgovorno za soustvarjanje dobrih razmer za življenje v 
bodočnosti.  
Po izobrazbi je univerzitetna diplomirana socialna pedagoginja, 
ki trenutno piše  magistrsko nalogo z naslovom Spolni stereotipi 
in izbira poklica, in opravlja delo šolske svetovalne delavke in 
pedagoške vodje v vrtcu in OŠ Šmarje pri Kopru. Ob vseh 
dejavnostih najde čas še za delov Zavodu DS 13, kjer kot 
podpredsednica izvaja projekte, ki imajo nalogo spodbujati 
družinsko radost in zdrav način življenja. 
Ob izvolitvi je poudarila, da mora biti cilj naše družbe spremeniti 
rek »Za vsakim uspešnim moškim stoji uspešna ženska.« v rek 
»OB vsakem uspešnem moškem stoji uspešna ženska.« 
Ustvarjalci E-novičnika SLS verjamemo, da ji bo uspelo to tudi 
uresničiti in ji čestitamo ob izvolitvi!  

 



*** 
SLS ODSLEJ TUDI NA TWITTERJU! 

V SLS smo se odločili, da razširimo svojo dejavnost na spletu tudi s sodelovanjem v spletni skupnosti Twitter, kjer 
boste lahko redno spremljali naše »twite«, v katerih se bomo odzivali na aktualno politično dogajanje. Spremljajte nas 

torej na Twitterju – tudi mi se veselimo branja vaših »twitov«!  

   
Še vedno pa vas vabimo, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku! 

Seveda pa še vedno velja vabilo v skupino »Dr. France Bučar – Podpora dr. Francetu Bučarju v zvezi z mnenjem o 
arbitražnem sporazumu«, tudi na spletni skupnosti Facebook, ravno tako tudi v skupino podmladka SLS Nove 

generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 
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